

Title (en)

Information letter ready for dispatch.

Title (de)

Versandfertiger Datenbrief.

Title (fr)

Pli de correspondance prêt à l'expédition.

Publication

EP 0019703 A1 19801210 (DE)

Application

EP 80101866 A 19800408

Priority

DE 7915391 U 19790528

Abstract (en)

The information letter bears between a lower web (3) and a cover web (7) one or more inserts (5) which are connected to at least one of the webs (3, 7). This insert (5) is connected to one of the webs (3, 7) via a strip (17) which is arranged at one edge of the insert and extends transversely to the longitudinal direction of the web. Both webs (3, 7) and the strip (17) have at their transverse edges a common perforation line (21) extending transversely across the webs (3, 7). When tearing off the common strip (16, 17, 18), the insert (5) comes to rest freely movably between the two webs (3, 7). The insert is illustrated here as a folded set (5) of forms. The outer edge (20) of the common tear-off strip (16, 17, 18) likewise bears a perforation in order to separate the following information letters from one another individually. This construction allows a fully automatic production of information letters ready for dispatch and an easily openable individual information letter. <IMAGE>

Abstract (de)

Der versandfertige Datenbrief trägt zwischen einer Unterbahn (3) und einer Deckbahn (7) eine oder mehrere mit mindestens einer der Bahnen (3, 7) verbundene Einlagen (5). Diese Einlage (5) ist über einen, an ihrem einen Rand angeordneten, sich quer zur Bahnlängsrichtung erstreckenden Streifen (17) mit einer der Bahnen (3, 7) verbunden. Beide Bahnen (3, 7) und der Streifen (17) weisen an ihren Querrändern eine gemeinsame, quer über die Bahnen (3, 7) verlaufende Reißlinie (21) auf. Beim Abreißen des gemeinsamen Streifens (16, 17, 18) kommt die Einlage (5) frei beweglich zwischen den beiden Bahnen (3, 7) zu liegen. Die Einlage ist hier als zusammengefalteter Formularsatz (5) dargestellt. Der äußere Rand (20) des gemeinsamen Abreißstreifens (16, 17, 18) trägt ebenfalls eine Perforation, um die sich folgenden versandfertigen Datenbriefe individuell voneinander zu trennen. Dieser Aufbau ermöglicht eine vollautomatische Herstellung versandfertiger Datenbriefe und ein leicht zu öffnender einzelner versandfertiger Datenbrief.

IPC 1-7

B42D 15/08; B65D 27/10

IPC 8 full level

B42D 5/02 (2006.01); **B42D 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/025 (2013.01); **B42D 15/08** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2011570 A1 19700306 - MOORE BUSINESS FORMS INC
- FR 2378634 A1 19780825 - HERVE & FILS SA [FR]
- FR 2323612 A1 19770408 - HERVE FILS PAPET SENTIER [FR]
- DE 1786447 B1 19710429 - UARCO INC

Cited by

FR2676395A1; US5904030A; EP0780243A3; WO9607544A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0019703 A1 19801210; DE 7915391 U 19791031

DOCDB simple family (application)

EP 80101866 A 19800408; DE 7915391 U 19790528